



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية ٢١ جامعة

٢١ September UMAS

نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

البيانات باللغة الإنجليزية		البيانات باللغة العربية	
Personal Information	<p>Name: Zainab Ibrahim Mohammed AL-Hoothi Academic Degree: Teaching Assistant Specialty: Computer networks Faculty: Medical Technology Department: Information Technology E-mail: engzainever@gmail.com</p>	<p>الاسم: زينب إبراهيم محمد الحوثي الدرجة العلمية: معيد التخصص الدقيق: شبكات حاسوب الكلية: التكنولوجيا الطبية القسم العلمي: تكنولوجيا المعلومات الايمل: engzainever@gmail.com</p>	<p>المعلومات الشخصية</p>
Personal Summary	<p>Teaching assistant at the College of Medical Technology, Director of the College of Medical Administration System, and worked as Director of Academic Affairs at the College of Medicine Dara Medical also worked for the central control as a correction and monitoring officer, "Faculty of Laboratory Medicine, College of Higher Nursing, College of Medical Administration." I work with the Scientific Journal Board of September ٢١ University. I worked as Director of Academic Affairs and Information Systems at the College of Medical Technology. I worked as a teaching assistant at Al-Andalus University, College of Engineering and Information Technology. In addition, I am currently studying</p>	<p>مُعيد كلية التكنولوجيا الطبية، مدير نظام كلية الإدارة الطبية، عملت مدير للشؤون الأكاديمية كلية الإدارة الطبية كما عملت لدى الكنترول المركزي مسؤول للتصحيح والرصد "كلية الطب المخبري، كلية التمريض العالي، كلية الإدارة الطبية"، عملت مع هيئة المجلة العلمية لجامعة ٢١ سبتمبر، عملت مديراً للشؤون الأكاديمية ونظم المعلومات كلية التكنولوجيا الطبية، عملت معيد لدى جامعة الاندلس كلية الهندسة وتقنية المعلومات، بالإضافة الى ذلك ادرس حالياً تمهيدي ماجستير جامعة صنعاء قسم علوم الحاسوب - تخصص امن سبراني.</p>	<p>نبذة تعريفية</p>



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية ٢١ جامعة

٢١ September UMAS

	for a pre-Master's degree at Sana'a University, Department of Computer Science - specializing in cybersecurity.		
Education	<p>Bachelor's degree from Al-Andalus University - Faculty of Engineering and Information Technology, with an excellent grade</p> <p>-Pre-Master's degree, Sana'a University, Department of Computer Science - Cybersecurity</p>	<p>١. -بكالوريوس جامعة الاندلس -كلية الهندسة وتقنية المعلومات تقدير ممتاز</p> <p>٢. -تمهيدي ماجستير جامعة صنعاء قسم علوم حاسوب -امن سبراني</p>	التعليم
Personal Skills	<p>١. I am good at teaching and academic training.</p> <p>٢. Completing work quickly, accurately and masterfully.</p> <p>٣. Maintaining working hours.</p> <p>٤. Learning and self-development skills</p> <p>٥. Preparing technical reports.</p> <p>٦. I have extensive knowledge about systems and programming languages and have the ability to develop and create</p>	<p>٣. اجيد التدريس والتدريب الأكاديمي.</p> <p>٤. إنجاز الأعمال بسرعة ودقة واتقان.</p> <p>٥. المحافظة على أوقات العمل.</p> <p>٦. مهارات التعلم والتطوير الذاتي</p> <p>٧. اعداد التقارير الفنية.</p> <p>٨. لدي معرفة واسعة حول الأنظمة ولغات البرمجة ولدي القدرة على التطور والابداع</p>	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	I worked at the September ٢١ University of Medical Sciences as a member of the fingerprint committee	- عملت لدى جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية عضو لجنة البصمة اختبارات القبول والتسجيل من الفترة ٢٠١٨-٧-٧ الى ٢٠١٩-١-١-١ لمدة سبعة أشهر.	الخبرات المهنية والاكاديمية



	<p>for admission and registration tests from the period ٧-٧-٢٠١٨ to ١-١-٢٠١٩, for a period of seven months.</p> <p>- I worked at September ٢١ University for Medical Sciences as a network specialist from January ١, ٢٠١٩ to April ١, ٢٠١٩, for a period of four months.</p> <p>- I worked at the September ٢١ University of Medical Sciences as an academic coordinator for the Faculty of Medical Administration from the period ١-٤-٢٠١٩ to ١-٤-٢٠٢٠, for a period of nine months.</p> <p>- I worked at September ٢١ University of Medical Sciences as director of information systems for the College of Medical Administration from ١-٤-٢٠١٩ to ١-٤-٢٠٢٠, for a period of nine months.</p> <p>I worked in the central control department at September ٢١ University, responsible for electronic</p>	<ul style="list-style-type: none">- عملت لدى جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية مختص شبكات من الفترة ١-١-٢٠١٩ الى ١-٤-٢٠١٩ مدة أربعة أشهر.- عملت لدى جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية منسق أكاديمي لكلية الإدارة الطبية من الفترة ١-٤-٢٠١٩ الى ١-٤-٢٠٢٠ مدة تسعة أشهر.- عملت لدى جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية مديراً لنظم معلومات كلية الإدارة الطبية من الفترة ١-٤-٢٠١٩ الى ١-٤-٢٠٢٠ مدة تسعة أشهر.- عملت لدى الكنترول المركزي لدى جامعة ٢١ سبتمبر مسؤولة للتصحيح الالكتروني والرصد وفقاً لنظامي (SAR and REMARK OFFICE)- صدر قرار رئيس جامعة ٢١ سبتمبر رقم (١١٤) وتاريخ ٢٦-٦-٢٠٢١ بتعييني معيداً لدى كلية الإدارة الطبية قسم المحاسبة ونظم المعلومات- صدر قرار رئيس جامعة ٢١ سبتمبر رقم (٥٠) وتاريخ ٧-١-٢٠٢٣ بتعييني معيداً	
--	---	---	--



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية ٢١ جامعة

٢١ September UMAS

	<p>correction and monitoring according to my system (SAR and REMARK OFFICE) - The President of September ٢١ University issued a decision No. (١١٤) dated ٦/٢٦/٢٠٢١ appointing me. Lecturer at the College of Medical Administration, Department of Accounting and Information Systems. - September ٢١ University President's Decision No. (٥٠) was issued on ١/٧/٢٠٢٣ appointing me as a teaching assistant at the College of Medical Technology, Information Technology Department. - I currently work at September ٢١ University of Medical Sciences as Director of Information Systems for the College of Medical Administration.</p>	<p>لدى كلية التكنولوجيا الطبية قسم تكنولوجيا المعلومات. - اعمل حالياً لدى جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية مديراً لنظم معلومات كلية الإدارة الطبية.</p>	
Projects			المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	<p>- Director of the Faculty of Medical Administration System, September 21 University of Medical and Applied Sciences.</p>	<p>١. مدير نظام كلية الإدارة الطبية جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية.</p>	الانتماءات المهنية



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية ٢١ جامعة

٢١ September UMAS

	- Secretariat of the peer-reviewed scientific journal at September 21 University of Medical and Applied Sciences	٢. سكرتارية المجلة العلمية المحكمة بجامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية	
Training Courses	١. Diploma in English Language, Al-Qabas Institute for Computers and Languages. ٢. First aid course, Al-Subaieen Hospital. ٣. Participation in the teaching and learning methods course at September ٢١ University of Applied and Medical Sciences. ٤. Participation in the advanced secretarial course at September ٢١ University of Medical and Applied Sciences. ٥. Participation in the e-learning system workshop and registration of academic staff on scientific research platforms "Google Scholar-Research Gate – ORCID-Scopus"	٣. دبلوم لغة انجليزية معهد القبس للكمبيوتر واللغات . ٤. دورة الإسعافات الأولية مستشفى السبيعين. ٥. المشاركة في دورة طرائق التعليم والتعلم جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية. ٦. المشاركة في دورة السكرتارية المتقدمة جامعة ٢١ سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية. ٧. المشاركة في ورشة عمل نظام التعليم الالكتروني وتسجيل الكادر الأكاديمي بمنصات البحث العلمي " Google Scholar-Research Gate –ORCID-Scopus"	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences		[يتم كتابة كافة الندوات والمؤتمرات العلمية التي شاركتكم فيها خلال مسيرتكم العلمية. (إن وجدت)]	الانشطة ومؤتمرات العلمية
Publications		[يتم كتابة كافة الأبحاث العلمية المنشورة خلال مسيرتكم العلمية]	الأبحاث المنشورة

مرفقات مهمة:

- الصورة الشخصية لعضو هيئة التدريس.
- مرفق السيرة الذاتية (CV.pdf).